

## Referat styremøte mandag 17. april 2023 kl 19.30

Stad: Klubbrommet

Møtte: Linn, Lilly Sofie, Anna, Åse, Liv Jorunn, Edle, Marit

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
1.	Økonomi		Kr 650 000 på konto. Kr 20 000 skal ut. Kr 300 000 ut til lån i løpet av året.		
2.	Stall og hall		Brannvarsling på plass og tatt i bruk. Vatnet er opna. Opne for vask av hest i stallen mot kr 150 og bruk av vaskemaskina kr 50.		
3.	Møte med ØRKK	Styret i ØRKK ønsker å møte oss for samkøyring av aktivitetar framover. Foreslå ein dato	Vi kan samarbeide om kurs og stemner (deltakarar). Har fått ei felles chattegruppe for Volda og Ørsta.		
4.	Veg rundt Rotevatnet	AP vil jobbe for å få på plass veg rundt Rotevatnet igjen. Korleis stiller vi oss til dette? Korleis skal vi reagere?	Følge med om det går vidare og reagere på det. Vegen vil skape mykje forstyrrelsar dagleg frå forbipasserande.		
5.	Sjå på planlegging plassering av diverse på anlegget		Drodlar om ulike planar og ønsker		
6.	Søke om støtte	<ul style="list-style-type: none"><li>- <b>Fjøssystemer</b> frist 1. mai</li><li>- <b>Kulturmidlar Volda kommune</b> frist 1. mai</li><li>- <b>Sparebanken Møre</b></li></ul>	<b>Søke om:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- <b>Fjøssystemer</b>, støtter aktivitet: Open dag for barn</li></ul>	Liv Jorunn søker til Prosjekttilskot frivillig verksemd (stemne). Åse søker til Solofondet	

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
		<p>Teft midlar frist 1. mai</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Prosjektilskot frivillig verksemd</b> frist 4. mai</li> <li>- <b>Solofondet</b> frist 5. mai</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Kulturmidlar Volda kommune:</b> Hindermateriell og rundpaddock</li> <li>- <b>Sparebanken Møre:</b> Rideleir</li> <li>- <b>Prosjektilskot frivillig verksemd:</b> Stemne? Nedre grense kr 30 000, øvre grense kr 100 000</li> <li>- <b>Solofondet,</b> støtter mest prosjekt på kr 10 000 - Mjuke bommar og kjepphestar</li> </ul>	(kjepphestar og mjuke bommar). Edle søker på resten.	
7.	Evaluering bruktmarked	Veldig bra oppmøte. Vi bør ha kiosk neste gang. Var mange selgarar, men få kjøparar. Annonser breiare og i avisa og gjerne i forbindelse med eit arrangement. Eit område for bilar og eit utan. 2 timar er passelig. September. Ta det i forbindelse med stemnet på laurdagskvelden?			
8.	Aktivitetar	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Programridning</li> <li>- Klubbstemne i sprang</li> <li>- Planlegge vaksenkurs</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Edle hører med Henriette Sande om</li> </ul>		

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
		<ul style="list-style-type: none"> <li>- Utstysrbytte, pussekveld</li> <li>- Medlemskveld med vafler</li> <li>- Førstehjelpskurs</li> <li>- Kurs med Hillestad om osteopati eller noko anna til hausten</li> <li>- DDA-kurs til hausten</li> <li>- Feltrittskurs i juni v24</li> <li>- Har 5000 frå Sparebanken Møre som vi nyttar til dressurstemna</li> <li>- Foredrag med foreileidar Henriette Sande via Teams</li> </ul>	<p>teams før sommaren.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Sprangstemne 1.mai</li> <li>- Pussekveld, akt. gruppa sette en dato i løpet av mai</li> </ul>		
9.	Junioraktivitetar		<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ridetur 25. april.</li> <li>- Rideleir 20-21. mai, 7 hestar - 10 påmeldte</li> </ul>		

10.	Dugnad	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Rekkverk klubbromet</li> <li>- Male platene til rekkverket før vi monterer dei</li> <li>- Sveise skøyten golvbelegg klubbromet</li> <li>- Kjøkkenet i klubbromet - har fått støtte til det</li> <li>- Heve døra</li> <li>- Vi bygger trapp ute i staden for rampe.</li> <li>- Flytte takplatene til tribuna? Ønsker å bygge vognskjul der</li> <li>- Lage 2 stk parkbenkar med støtte frå Vik Ørsta</li> <li>- Lage til plater å ha framfor vindauga til klubbromet som er hengsla oppe</li> <li>- Male nokre fjøler av vantet i kvit farge til våren</li> <li>- Male resten av klubbromet til våren</li> <li>- Male gamlekiosken og boshuset til våren</li> <li>- Male litt på gjerdet ute der det er reparert</li> <li>- Male stolpane til skiltet ned til anlegget</li> <li>- Rette opp ridebanegjerdet</li> <li>- Fylle masse nedom</li> </ul>		<ol style="list-style-type: none"> <li>1. <b>Linn:</b> Har vore i kontakt med Malar Olav for å sveise skøyten.</li> <li>- <b>Arnfinn:</b> vil ta ansvar for å få heva døra.</li> <li>- Vi bygger trapp ute i staden for rampe i første omgong.</li> <li>- Flytte takplatene til tribuna/brakka? Ønsker å bygge vognskjul ved tribuna.</li> <li>- <b>Edle:</b> Lage 2 stk parkbenkar med støtte frå Vik Ørsta - utsatt til våren, avklart med Vik Ørsta.</li> <li>- Lage til plater å ha framfor vindauga til klubbromet</li> </ol>	<p>Dugnad - styret kan ordne dette. Mål er at rekkverket og døra er klare til stemnet. Edle rydder på tribuna</p> <p>Dugnad søndag 30. april kl 12 og utover, kalle inn ei veke før:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Spyle og sette opp rail</li> <li>- Fylle grus i holene på parkeringsplassen</li> <li>- Rydde haugen med plank</li> <li>- Samle feltrittshindera</li> <li>- Samle alle sandwichplattene</li> <li>- Rake kanter og vatne</li> <li>- Flytte hindervogna</li> <li>- Flytte saltsekken</li> </ul>
-----	--------	---	--	--	--

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
		tribuna og lage terrasse - Bordplate nedom vindua på klubbrommet, sjekke ut med refleksfilm med speil på vindua		som er hengsla oppe	
11.	Nytt styremøte	Mandag 15. mai kl 19.30			